
Aan het college van burgemeester en wethouders 
door tussenkomst van de raadsvoorzitter 
 
Onderwerp: Raadsvragen ex artikel 40 Reglement van orde / nieuwe dienstregeling waterbus, 
 
Ridderkerk, 8 mei 2015 
 
Geacht college, 
 

In een persbericht van de provincie Zuid-Holland kondigde gedeputeerde Ingrid de Bondt een 

nieuwe dienstregeling aan voor de Waterbus. De nieuwe halte Kinderdijk zal hierbij worden 

aangedaan. Er gaat onderscheid gemaakt worden tussen dal- en spitsdiensten. Gedeputeerde 

De Bondt heeft het over een forse Uitbreiding van het aantal afvaarten. D66/GroenLinks is 

een groot voorstander van openbaar vervoer over water en juicht een intensivering van de 

Waterbus zeker toe. In Ridderkerk stopt de Waterbus in het deel van Slikkerveer waar de 

busverbindingen zeer matig zijn. (alleen het zeer traag buurtbusje dat voor forenzen geen 

optie is). Er komt een direct waterbus Rotterdam-Kinderdijk-Dordrecht gedurende de hele 

dag (uitgezonderd de spits), weekenden en vakanties. Daarnaast spreekt gedeputeerde De 

Bondt over extra spitsafvaarten van de huidige lijn.  

D66/GroenLinks heeft de hierover de volgende vragen: 

1) Wat zijn de gevolgen voor de afvaarten naar Ridderkerk voor deze nieuwe 

dienstregeling? Blijft het aantal afvaarten per dag/week gelijk of gaan deze 

uitbreiden/verminderen? 

2) Ik weet dat dit college een groot voorstander is van verkeer over water. Hoe is het 

college betrokken bij deze nieuwe dienstregeling? Heeft het college aangedrongen bij 

de provincie op meer afvaarten van en naar Ridderkerk? 

3) Wat zijn de verwachte gevolgen voor het aantal toeristische- en recreatieve 

gebruikers van de waterbus van en naar Ridderkerk nu de halte in Ridderkerk geen 

overstappunt meer is door de directe verbinding vanaf Rotterdam en Dordrecht naar 

Kinderdijk? 

4)  Wat zijn de verwachte gevolgen voor het aantal toeristische- en recreatieve 

gebruikers van het driehoeksveer Ridderkerk-Lekkerkerk-Kinderdijk nu de halte in 

Ridderkerk geen overstappunt meer is door de directe verbinding vanaf Rotterdam en 

Dordrecht naar Kinderdijk? 

5) Kan het voortbestaan van het driehoeksveer in gevaar komen door het verminderde 

reizigersaanbod? 

 

 

vriendelijke groet 

Björn Ros 

D66/GroenLinks 


